
خبر کوتاهاخبار
وزیر بهداشت تاکید کرد؛

رسیدگی به سلامت اتباع افغانستانی در اولویت کاری وزارت بهداشت

کاش استاندار مازندران در ماجرای میانکاله سکوت کند

شهردار تهران مطرح کرد؛

کوتاه شدن راه شهروندان با اصلاح ۹۸ تقاطع

وزیر بهداشت، در محکومیت فتنه انگیزی اخیر 
دشمنان ملت ایران و افغانستان، گفت: رسیدگی به 
در  افغانستانی  اتباع  سلامت  و  بهداشتی  نیازهای 

اولویت کاری وزارت بهداشت بوده است.
استکبار  نوشت:  پیامی  در  اللهی،  عین  بهرام 
واهی  بهانه های  به  آن  منطقه ای  ایادی  و  جهانی 
اهتمام خود را برای ایجاد اختلاف و فتنه بین دو 
جمهوری  و  ایران  اسلامی  جمهوری  بزرگ  ملت 
خلق  با  و  است  بسته  کار  به  افغانستان  اسلامی 
خواهران  و  برادران  دل های  ناخوشایند،  اتفاقاتی 
مسلمان دو کشور به ویژه در ماه مبارک رمضان را 

آزرده خاطر نموده است.
بین  مسئول  نهادهای  و  جهان  عمومی  افکار 
المللی، به خوبی واقف هستند که جمهوری اسلامی 
ایران با درک شرایط ویژه آن کشور، از ۴ دهه پیش 
از  کثیری  تعداد  برای  ای  شایسته  میزبان  تاکنون 
برادران و خواهران افغانستانی بوده است و همواره 
از ارائه هیچ گونه خدماتی به ایشان دریغ نورزیده 

است.
در  خود  نوبه  به  نیز  بهداشت،  وزارت 

مسئولین  والای  دید  کلی  سیاست های  چارچوب 
ارزش های  به  ایران  اسلامی  جمهوری  عالی 
سازمانی  رسالت های  و  انسانی  کرامت  و  دینی 
علیرغم  که  دارد  افتخار  خود  دوستانه  انسان  و 

ظالمانه  تحریم های  از  ناشی  اقتصادی  مشکلات 
خود  تلاش  نهایت  موجود،  سنگین  هزینه های  و 
برای  درمانی  و  بهداشتی  خدمات  ارائه  جهت  را 
به کشور  ایشان  ورود  ابتدای  از  افغانستانی  اتباع 

به کار بسته است.
و  بهداشتی  نیازهای  به  رسیدگی  واقع  در 
سلامت این گروه در اولویت کاری وزارت بهداشت 
 ،۱۹ کووید  شروع  زمان  در  جمله  از  است.  بوده 
برای  محدودیتی  گونه  هیچ  ایرانی  اتباع  همانند 
درمانی  مراکز  در  اتباع  این  درمان  و  مراجعه 
سراسر ایران قائل نبوده است. به طوری که حجم 
یا  رایگان  طور  به  بیماران  این  از  توجهی  قابل 
بیمارستان های  و  درمانی  مراکز  در  هزینه  حداقل 
ملی  برنامه  از  یا  اند  شده  درمان  و  بستری  کشور 
واکسیناسیون رایگان جمهوری اسلامی ایران علیه 

بیماری کووید ۱۹ بهره مند شده اند.
در این راستا وزارت بهداشت با تاکید بر لزوم 
تداوم این خدمات، از اتفاقات تلخ اخیر، ابراز تأسف 
هدفمند  و  عامدانه  های  انگیزی  فتنه  و  نموده 
و  می نماید  محکوم  شدت  به  را  ملت  دو  دشمنان 
اعتقاد راسخ دارد که با هوشیاری مردم در دو سوی 
مرزها توطئه های معاندان ناکام خواهد ماند، چراکه 
روابط دو ملت هم زبان، هم فرهنگ و هم مذهب، 

بر ریشه های عمیق تری استوار می باشد.

ناصر تبریزی
استاندار مازندران در بخشی از سخنان خود در 
بهانه  به  نباید   « اند؛  فرموده  دانشگاه،  استاتید  جمع 
حفظ محیط زیست، از توسعه استان جلوگیری شود و 
تصمیمات محیط زیستی در مازندران هم باید پیوست 
اقتصادی داشته باشد..... نباید محیط زیست را فدای 

توسعه و توسعه را فدای محیط زیست کنیم .....«
در  مازندران  استاندار  پور  سید محمود حسینی 
زیست  مسائل  پیرامون  دانشگاهی  اساتید  با  جلسه 
مستقیم  گیری  موضع  از  فارغ   ، پتروشیمی  محیطی 
ابراز  را  افاضاتی  هم  باز  کشور  وزیر  و  جمهور  رئیس 
فرموده اند . این فرمایشات،  که برخلاف مشی تعیین 
ابراز  کشور  وزارت  و  جمهوری  ریاست  طرف  از  شده 
جای  است.  برانگیخته  را  همگان  تعجب  شود،  می 
تعجب است که چرا اینگونه سخنان از سوی استاندار 
مازندران، که خلاف صریح نظر دولت است ، از سوی 
ریاست جمهوری یا شخص وزیر محترم کشور مورد باز 
خواست قرار نمی گیرد. کسی نیست که به حسینی 
خوراک  فقط  سخنان،  اینگونه  که  کند  گوشزد  پور 
تبلیغاتی علیه دولت، برای رسانه های معاند را فراهم 
می کند. چه اصراری است که با وجود دستور رئیس 
داد  پتروشیمی  طرح  از  دفاع  در  همچنان   ، جمهور 
سخن بر می آورید؟ مگر قرار نشده تا حصول نتیجه 
از سوی سازمان محیط زیست، ایشان و دیگرانی که 
نگران توسعه صنعتی در استان هستند، منتظر بمانند.

استاندار مازندران در بخشی از سخنان خود در 
بهانه  به  نباید   « اند؛  فرموده  دانشگاه،  استاتید  جمع 
حفظ محیط زیست، از توسعه استان جلوگیری شود و 
تصمیمات محیط زیستی در مازندران هم باید پیوست 
اقتصادی داشته باشد….. نباید محیط زیست را فدای 

توسعه و توسعه را فدای محیط زیست کنیم …..«
در  که  اند  کرده  فراموش  محترم  استاندار  گویا 
شرایطی که مصوبه مشخص برای توسعه صنعتی در 
محدوده میانکاله و بنا بر فرمایشات رهبر معظم، بدون 
نمی  دارد،  وجود  ممنوعیت   ، زیست  محیط  پیوست 
توان و نباید، میانکاله را به فعالیت اقتصادی پیوست 

داد.
ابعاد ژئوپلیتیکی استان مازندران

حسینی پور در ادامه تاکید دارند  که مازندران 
با چند کشور مهم مرز آبی دارد و در کریدور شمال 
ابعاد  در  که  هستیم  این  نیازمند   ، دارد  قرار  جنوب 
فرهنگی  و  اقتصادی  سیاسی،  ژئوپلیتیکی،  مختلف 

فعال تر شویم….«
است  این  است  مطرح  حقیر  برای  که  پرسشی 
پروژه  برای  مازندران  استانداری  که  حمایتی  آیا  که؛ 
های اقتصادی ابراز می کنند برای طرح های فرهنگی 
هم دغدغه ای دارند چه شده که به زعم ایشان »ابعاد 
ژئوپلیتیکی منطقه « لزوم ساخت پتروشیمی در منطقه 
هیرکانی را واجب کرده است.؟ آیا فقط طرح های ضد 
محیط زیستی در مازندران موقعیت ژئوپلیتیکی استان را 

تقویت می کند؟ راه های دیگری برای بالا بردن اهمیت 
سیاسی و اقتصادی استان وجود ندارد؟ چرا از مشاوران 
خود درباره راه های دیگر پرس جو نمی کنید؟ چنانچه 
تمایل داشته باشید اساتید بسیاری هستند که جانانه 
تجربیات و دانش خود را در این باره می توانند در اختیار 

حضرتعالی قرار دهند ….
نظرات تخصصی 

در بخش دیگری ایشان اعلام می فرمایند ؛ » نظرات 
تخصصی باید در دانشگاه ها ارائه شود….«جناب آقای 
حسینی پور، مگر همین چند روز پیش نظر ۲۵۰ استاد 
دانشگاه و نامه های آنها را درباره این طرح را ملاحظه 
نفرموده اید… مگر نظر تخصصی باید چه ابعادی داشته 
باشد که حضرتعالی مجاب به پذیرش آن باشید. آیا نظر 
واضح و مستقیم آقای سلاجقه نیز غیر تخصصی است 
آنرا نظر تخصصی  تا شما  بیفتد  باید  اتفاقی  ؟… چه 
اتلاق فرمایید؟ ریاست سازمان محیط زیست استان که 
و  اند که هیچ مجوزی داده نشده  اعلام کرده  صریحا 
مخالف این طرح هستند. بیش از ۲۵۰ استاد دانشگاه 
و کارشناسان محیط زیست و حقوق دانان و…. بطور 
واضح این طرح را خلاف مصلحت زیست محیطی می 
طرح  مخالفان  که  دارید  اصرار  همچنان  شما  و  دانند 
هنرمند و سلبریتی هستند و  یا مردم ناآگاه و جاهل یا 
بقول »دیگر موافقان حضرتعالی«، دشمن نظام و کشور! 
چرا به صدای دلسوزان و متخصصین این کشور گوش 

فرا نمی دهید؟

نهاد  مردم  های  سازمان  برای  محترم  استاندار 
حوزه محیط زیست صرفا جمع آوری زباله را بعنوان 
یک فعالیت مثبت ارزیابی می کنند و معتقد هستند 
که این گرو ه ها باید در این حوزه فعال باقی بمانند 
می  ستایش  را  سطح  این  در  همکاری  هم  ایشان  و 
فرمایند، اما در سطوح بالاتر هر گونه مخالفتی را غیر 
سازمان  ریاست  که  چند  هر  کنند  می  تلقی  علمی 

محیط زیست باشد یا اساتید دانشگاه ها!
وی در ادامه اضافه می کنند »… برخی اخبار 
نادرستی که بعضی جریانات و گروه های داخل کشور و 
برخی از معاندین در خارج از کشور را منتشر می کنند 
ما  حرف  اتفاقا  دهند…«  جلوه  سیاسی  را  مسئله  تا 
بر  را  سخنانی  استاندار  آقای  چرا   . است  همین  هم 
زبان می آورند که بر خلاف مصلحت و جایگاه ریاست 
جمهوری است. آیا این گونه موضع گیری در حمایت 
را  بالای کشور  از طرحی که مخالفین مدیران سطح 
های  رسانه  برای  را  بهانه  بهترین   ، کشد  می  یدک 
اساتید  بر خلاف  که  شما،  سخنان  دهد؟  نمی  معاند 
محیط  معتبر  کارشناسان  ها،  دانشگاه  زیست  محیط 
کشور  وزیر  زیست،  محیط  سازمان  ریاست   ، زیست 
ترین خوراک  ،  شیرین  ابراز شده  رئیس جمهور  و  
کند……آیا  می  فراهم  بیگانه  های  رسانه  برای  را 
بهتر نیست سکوت کرده و منتظر بمانید، تا دست کم 
دردسر رسانه های بیگانه نیز بر درد دوستداران محیط 

زیست اضافه نشود؟

با اصلاح ۹۸  بزرگراه ها  اینکه در ساخت  بیان  با  تهران  شهردار 
گفت:  کرد،  کوتاه  را  شهروندان  راه  کیلومتر   ۷۲۰ می توان  تقاطع 

هم اکنون ۶۷ درصد زباله تهران در حال دفع شدن است.
تفاهم نامه همکاری مشترک بین وزارت نفت و شهرداری تهران 
صبح امروز سه شنبه ۳۰ فروردین ماه ۱۴۰۱ با حضور علیرضا زاکانی 

شهردار تهران و جواد اوجی وزیر نفت به امضا رسید.
مصرف،  الگوی  اصلاح  و  مقاومتی  اقتصاد  سیاست های  اجرای 
تدوین  در  همکاری   ،۱۴۰۴ افق  در  چشم انداز  اهداف  به  دستیابی 
جامع  طرح های  و  ملی  مقررات  استانداردها،  الزامات،  پیاده سازی  و 
زمینه  در  همکاری  آلاینده ها،  و  سوخت  مصرف  کاهش  منظور  به 
پژوهش، نظارت، اجرا، سرمایه گذاری و راهبری مجموعه ای از طرح ها 
و پژوهش های کاهش مصرف سوخت و آلایندگی های محیط زیست، 
ارتقای شاخص بهره وری انرژی در حوزه های حمل و نقل، ساختمان و 

صنایع مرتبط از جمله اهداف این تفاهم نامه است.
از دیگر اهداف این تفاهم نامه می توان به کمک به اجرای ماده 
و  کشور  مالی  نظام  ارتقا  و  پذیر  رقابت  تولید  موانع  رفع  قانون   ۱۲
همکاری جهت فرهنگ سازی، اطلاع رسانی، آموزش و تبلیغ و ترویج 

در مورد اصلاح الگوی مصرف انرژی اشاره کرد.
با  تهران  شهرداری  همکاری  تفاهم نامه  امضای  آئین  در  زاکانی 
کاهش  نفت  وزارت  با  تفاهم  امضای  ثمره  اینکه  بیان  با  نفت  وزارت 

آلودگی هوا و آسایش شهروندان تهرانی است، گفت: نمی توان کلاف 
سردرگم مشکلات تهران را جز با تفاهم و همکاری حل کرد.

شهردار تهران با بیان اینکه مدیریت مشارکتی اصل مهمی است 
که در دستور کار شهرداری تهران قرار دارد، گفت: مشارکت با مردم، 
نخبگان و دستگاه های دولتی برای حل و فصل مشکلات شهر تهران 
در دستور کار است و اهمیت این تفاهم یک محیط زیست پاکیزه و 

آسایش برای شهروندان تهرانی است.
در  کشور  سرمایه های  و  امکانات  از  آنکه  برای  کرد:  تاکید  وی 
بهترین شکل استفاده کرد. موضوع انرژی موضوع بسیار مهمی است.

برای  تلاش  در  مشترک  همکاری  با  اینکه  به  اشاره  با  زاکانی 
امورات دانش بنیان هستیم، اظهار کرد:  فراهم آوردن زیرساخت های 
در همکاری مشترک می توان نوع مصرف را با کنترل دقیق و استفاده 
بهینه از انرژی مدیریت کرد. و می توان به محیط زیست بهتر و هوای 

پاک امیدوار بود.
وی تصریح کرد: در ساخت وساز شهری نیز باید به استانداردهای 

بالا برای مصرف کمینه انرژی و نگهداشت آن اهتمام ورزید.
اصلاح  با  بزرگراه ها  ساخت  در  کرد:  خاطرنشان  تهران  شهردار 
۹۸ تقاطع می توان ۷۲۰ کیلومتر راه مردم را کوتاه کرد. یک ثمره آن 

کاهش مصرف سوخت خواهد بود.
عمیقاً  تهران  شهرداری  و  مردمی  دولت  اینکه  بر  تاکید  با  وی 

به تسهیل زندگی مردم معتقد است، گفت: امیدواریم با همکاری با 
وزارت نفت بتوان آسایش و گشایش را برای زندگی مردم فراهم کرد.
زاکانی بعد چهارم این تفاهم را در حوزه »تولید انرژی« عنوان 
مواجه  کثیف  با طلای  پسماند،  حوزه  در  مثال  به طور  گفت:  و  کرد 
هستیم. البته که از زباله ها می توان انرژی تولید کرد و در این زمینه 

مشارکت داشت.
زباله  درصد   ۶۷ هم اکنون  کرد:  اذعان  پایان  در  تهران  شهردار 
تهران در حال دفع شدن است. در حالی که باید از آن استفاده کرد و 

فقط ۱۰ درصد آن را معدوم کرد.

بازگشت قیمت ۹۰ قلم دارو به شهریور ۱۴۰۰
جزییات دلایل افزایش قیمت دارو

دارو،  و  غذا  سازمان  رئیس  و  وزیر  معاون 
های  قیمت  به  دارو  قلم   ۹۰ قیمت  بازگشت  از 

شهریور ۱۴۰۰ خبر داد.
قیمت  افزایش  دارایی گفت: متوسط  بهرام 
از نرخ تورم عمومی  دارو در کشور بسیار کمتر 

است.
وی در ارتباط با افزایش قیمت دارو، اظهار 
به   ۱۴۰۰ سال  در  دارو  قیمت  افزایش  داشت: 
بسیار  ولی  بوده  تولید  هزینه های  رشد  خاطر 

کمتر از تورم عمومی جامعه بوده است.
دارایی با عنوان این مطلب که تغییر قیمت 
از  ناشی  شده  رسانه ای  که  دارویی  اقلام  برخی 
یک  در  داد:  ادامه  است،  بوده  ارز  قیمت  تغییر 
مقطعی مثل ۶ ماهه دوم سال ۱۴۰۰ ارز به دارو 
تعلق نگرفت، یا در مقطعی به دلیل محدودیت 

منابع ارزی، ارز نیمایی به دارو تعلق گرفت.
رئیس سازمان غذا و دارو با بیان اینکه در 
ترجیحی  ارز  ماهه دوم ۱۴۰۰  مانند ۶  مقطعی 
به دارو با تأخیر چند ماهه اختصاص پیدا کرد، 
ارز  به دلیل محدودیت منابع  گفت: در مقطعی 
ترجیحی، برای جلوگیری از کمبود دارو از منابع 

ارز نیمایی استفاده شد.
بیمه ها  با  توافق  طی  البته  افزود:  دارایی 
دارویی  قلم   ۹۰ جهت  مردم  جیب  از  پرداخت 
که با قیمت ارز نیمایی در نیمه دوم سال گذشته 

تأمین شد، به شهریور ۱۴۰۰ باز می گردد.
ارز  اینکه  به  اشاره  با  بهداشت  وزیر  معاون 
موجب  نیز  داروها  از  برخی  مؤثره  ماده  نیمایی 
از  دیگر  بعضی  گفت:  است،  شده  قیمت  رشد 
هزار   ۲۸ از  که  ناپروکسن  داروی  مانند  داروها 
تومان به ۲۱ هزار و ۵۰۰ تومان رسیده، کاهش 

قیمت داشته اند.

سردار رحیمی اعلام کرد؛
آماده باش صد درصدی یگان های انتظامی 

و امنیتی پایتخت در شب های قدر
شب های  در  گفت:  پایتخت  پلیس  رئیس 
انتظامی،  یگان های  احیا،  مراسم  پایان  تا  قدر 
پایتخت در  امنیتی و اطلاعاتی پلیس  ترافیکی، 

آماده باش صد درصدی خواهد بود.
اینکه  به  اشاره  با  رحیمی  حسین  سردار 
آماده باش  در  قدر  شب های  در  پایتخت  پلیس 
در  داشت:  بیان  بود،  خواهد  درصدی   ۱۰۰
یگان های  احیا،  مراسم  پایان  تا  قدر  شب های 
پلیس  اطلاعاتی  و  امنیتی  ترافیکی،  انتظامی، 

پایتخت در آماده باش صد درصدی خواهد بود.
وی با اشاره به اینکه با توجه به اعلام ستاد 
حضور  امکان  خصوص  در  کرونا  با  مقابله  ملی 
راهپیمایی  و  قدر  لیالی  مراسم  در  شهروندان 
بهداشتی  با رعایت ملاحظات  روز جهانی قدس 
امسال شاهد حضور  لیالی قدر  به طور حتم در 
خواهیم  مراسم  این  در  شهروندان  گسترده 
گشت های  قدر  در شب های  داشت:  عنوان  بود، 
تعیین شده  محل های  در  ترافیکی  و  انتظامی 
هدفمندی  زنی  گشت  شهر  سطح  در  و  مستقر 

خواهند داشت.
اقتدار  با  اینکه  بر  تاکید  با  رحیمی  سردار 
خواهیم  تأمین  را  شهروندان  آرامش  و  امنیت 
کرد، گفت: در ماه مبارک رمضان شاهد برگزاری 
نقاط  در  سحرگاهان  تا  خوانی  مناجات  مراسم 

مختلف شهر تهران هستیم.
انتظامی  فرماندهی  ستاد  در  افزود:  وی 
تهران بزرگ مراسم مناجات خوانی از ابتدای ماه 
رمضان با همکاری پلیس پایتخت و مکتب الزهرا 
حسین  کربلایی  و  رضا  محمد  حاج  مداحی  با 
طاهری برگزار می شود که این مراسم به صورت 
که  می شود  پخش  سیما  دو  شبکه  از  مستقیم 
شهروندان  پرشور  حضور  شاهد  مراسم  این  در 

هستیم.
محکوم  با  پایان  در  پایتخت  پلیس  رئیس 
مقدسات  به  گرفته  صورت  هتاکی  کردن 
کریم،  قرآن  گفت:  سوئد،  کشور  در  مسلمانان 
برای  متعال  خداوند  که  است  زندگی  کتاب 
که  است  کرده  نازل  انسان ها  کرامت  و  سعادت 
اقدام سخیف در بی حرمتی به قرآن کریم  این 

نشان دهنده جهل مدرن دشمنان اسلام است.

نهال های پارکینگ عمومی چیذر به 
بوستان قیطریه منتقل شد

چیذر  محله  در  عمومی  پارکینگ  احداث 
که یکی از درخواست های چندین ساله اهالی، 
هیات امنا و شورایاران محلی بود با حفظ و جا به 
جایی چندین اصله نهال به بوستان قیطریه وارد 

فاز اجرایی شد.
مطلب  به  توجه  با  امتیاز،  گزارش  به 
قلع و قمع  با عنوان »  درج شده در  رسانه ها 
شبانه درختان فضای سبز چیذر توسط ماموران 
به   چیذر  محله  است  ذکر  به  لازم   « شهرداری 
عنوان  یکی از محلات شاخص مذهبی در منطقه 
یک با توجه به حضور مستمر زائرین و گردشگران 
مذهبی مدت ها است که با ترافیک سنگین در 
ساعات مختلف شبانه روز مواجه بوده به همین 
دلیل پس از بررسی های لازم و مطالعات صورت 
گرفته، قطعه زمینی به مساحت یک هزار و ۲۰۰ 
مترمربع در کوچه شهید عسگری واقع در ضلع 
)ع(  اکبر  علی  امامزاده  مقدس  آستان  شمال 
توسط شهرداری تملک و جهت احداث پارکینگ 

عمومی وارد فاز اجرایی شد.
بر اساس همین گزارش چندین اصله نهال 
این زمین با بن زیر ۱۵ برای ادامه رشد و بقا با 
تمهیدات لازم و حضور کارشناسان فضای سبز به 

بوستان قیطریه منتقل و کاشته شدند.

برپایی بازارچه فروش دست 
آفریده های بانوان سرپرست خانوار در 

بوستان بزرگ ولایت  
بازارچه  ایام ماه مبارک رمضان  با  همزمان 
فروش دست آفریده های بانوان سرپرست خانوار 
و بد سرپرست از ۲۷ فروردین در بوستان بزرگ 

ولایت برپا شد.
شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
منطقه۱۹، مهدی هدایت شهردار منطقه با اعلام 
این خبر افزود: در این غرفه ها بانوان سرپرست 
خانوار،بدسرپرست و گروهی از کار آفرینان دست 
می  فروش  به  را  خود  محصولات  و  ها  آفریده 
رسانند تا به منظور تأمین معیشت خانواده خود 
سرپرست  زنان  از  حمایت  او  کنند.  درآمدزایي 
خانوار صاحب مشاغل خانگي و ایجاد زمینه های 
تامین معیشت پایدار را از اهداف مهم برپایی این 
بازارچه ها خواند وگفت: بازارچه خوداشتغالي با 
بیش از ۳۰ غرفه با رعایت پروتکل هاي بهداشتي 
محصولات و دست آفریده هایی همچون صنایع 
غذاهاي  و  ها  خوراکي  انواع  پوشاک،  دستي، 
محلي، لوازم تزیینی و محصولات عفاف و حجاب  

توسط بانوان به فروش مي رسد.
 ۲۷ از  ها  غرفه  این  مسئول  این  گفته  به 
ساعت  از  رمضان  مبارک  ماه  پایان  تا  فروردین 
۱۸ تا ۲۳ جنب  قلعه شادي در بوستان بزرگ 

ولایت دایر است.

در راستای ارتقای امنیت در قدیمی ترین محله 
منطقه ۱5 انجام شد؛

آغاز عملیات عمرانی احداث کلانتری 
اتابک در منطقه ۱5 

 شهردار منطقه ۱۵ از آغاز عملیات عمرانی 
شهر  الرضا  باب  در  کلانتری  هشتمین  احداث 

تهران در محله قدیمی اتابک خبر داد.
به  صباغ  مهدی  سید  امتیاز،  گزارش  به 
منطقه  عمران  و  فنی  معاونت  اقدامات  تشریح 
زمین  تملک  افزود:  و  پرداخت  پروژه  این  در 
این کلانتری به مساحت ۴۰۰ متر مربع انجام و 
مراحل طراحی این مجموعه به مساحت ۲۲۵۰ 
انجام  با اسکلت فلزی  متر مربع در هفت طبقه 
در  پروژه  این  افزود:  منطقه  است.شهردار  شده 
برداری اجرای سازه  حال حاضر در مرحله گود 
نگهبان با پیشرفت فیزیکی ۱۵  درصد در مرحله 
اجراست.  او اضافه کرد: این کلانتری با توجه به 
ضرورت افزایش امنیت در محله قدیمی اتابک و 
درخواست شورایاران، نخبگان محلی و برای آنکه 
های  محله  در  سریعتری  خدمات  بتواند  پلیس 
باشیم؛  داشته  را  آباد،  هاشم  و  مینابی   ، اتابک 
در دستور کار قرار گرفت و سال گذشته کلنگ 
هداوند  سردار  حضور  با  مجموعه  این  احداث 
پیرهادی  دکتر  تهران،  پلیس  فرمانده  جانشین 
و  زیست  محیط   سلامت،  کمیسیون  رییس 
جناب  و  شهر  اسلامی  شورای  شهری  خدمات 
باباگل زاده دادستان ناحیه ۴ شهید محلاتی به 

زمین زده شد.

افزایش سرانه های فرهنگی و خدماتی 
در منطقه ۱۴

افزایش سطح  ارائه خدمات سلامت محور، 
بهبود  و  سازی  مناسب  محلات،  در  سلامت 
ویژه  به  شهروندان  برای  شهری  زیست  شرایط 
های  فعالیت  اولویت  در  سالمندان  و  توانیابان 

شهرداری منطقه ۱۴ قرار دارد.  
به گزارش امتیاز، محمد امین سالاری پور 
شهردار منطقه ۱۴ در نخستین نشست شورای 
سلامت این منطقه در سال جدید که با حضور 
هیئت  تهران،  شهرداری  سلامت  اداره  مدیرکل 
همراه، نهادهای خدمت رسان و مدیران شهری 
فعالیت  توسعه  و  تقویت  بر  برگزارشد،  منطقه 
محلی،  مشکلات  حل  شهری،  سلامت  های 
ارتقای فعالیت کانون های سلامت محور محلی 
در راستای ارائه خدمات کیفی تر به شهروندان 
اشاره  با  کرد.وی  تاکید  تهران  دارالمومنین 
سلامت  ارتقای  و  شهری  بهداشت  اهمیت  به 
اجتماعی شهروندان، از برنامه ریزی برای فعالیت 
کانون های اجتماع محور و دانش بنیان با استفاده 
از ظرفیت های نخبگان و جوانان فعال، افزایش 
سلامت  های  سرفصل  با  آموزشی  های  مهارت 
ایمنی و توسعه سرانه های فرهنگی و  خانواده، 
خبر  منطقه  در  شهروندان  عموم  ویژه  خدماتی 
داد. سالاری پور با بیان اینکه حضور خانواده ها 
افراد کم توان جسمی و حرکتی در جامعه و  و 
استفاده از سرانه های عمومی مورد توجه و تاکید 
با توسعه فضاهای  است، گفت: تلاش می کنیم 
سبز و افزایش سرانه های فرهنگی محیط های 
تا همه  مهیا شود  و کم آسیب  تر  شهری سالم 
اقشار و خانواده های منطقه در ایمنی و امنیت از 

سرانه های عمومی بهره مند شوند.

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری خبر داد؛

اختصاص ۹ هزار میلیارد تومان برای مطالبات بازنشستگان کشوری
همسان سازی  گفت:  کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
 ۹ اختصاص  و  است  بازنشستگان  جدی  مطالبه  و  خواسته  حقوق، 
هزار میلیارد تومان در این خصوص به معنای اراده دولت برای ادامه 

اجرای آن است.
کانون های  رؤسای  ماهانه  نشست  در  اسکندری  محمد 
و  صندوق  این  مدیران  حضور  با  که  تهران  استان  بازنشستگان 
اینکه  بیان  با  شد،  برگزار  حافظ  سازان  آتیه  شرکت  مدیرعامل 
ادامه  برای  اراده دولت  به معنای  تومان  »اختصاص ۹ هزار میلیارد 
عین  در  است«  کشوری  بازنشستگان  حقوق  سازی  همسان  اجرای 
حال گفت: بحث قانونی شدن همسان سازی موضوع دیگری است 
که باید در لایحه مربوطه پیگیری شده و به نتیجه برسد و ما هم 

پیگیر تعیین تکلیف آن هستیم.
وی تصریح کرد: آنچه در قالب نظام چندلایه تأمین اجتماعی 
دنبال می شود می تواند بسیاری از تبعیض های موجود را برطرف کند 
و نظام عادلانه تری ایجاد کند و دغدغه عدالت در پرداخت ها پوشش 

داده شود.
افزایش های حقوق امسال هنوز ابلاغ نشده است

حقوق  افزایش های  هنوز  دولت  اینکه  به  اشاره  با  اسکندری 
گفت:  است،  نکرده  ابلاغ  را  امسال  بودجه ۱۴۰۱  قانون  در  مصوب 
حقوق فروردین ماه بازنشستگان به صورت علی الحساب و بر مبنای 
سال گذشته محاسبه و پرداخت می شود و امیدواریم با ابلاغ دولت، 
احکام بر اساس افزایش های جدید در اردیبهشت ماه صادر و افزایش 

فروردین ماه نیز در آن زمان پرداخت شود.
استان  بازنشستگی  کانون های  رؤسای  مطالبه  همچنین  وی 
تهران و سایر بازنشستگان برای تأخیر در پرداخت کسورات حقوق 
را به حق و درست عنوان کرد و گفت: این موضوعی است که هرماه 
صندوق بازنشستگی طبق وظیفه از سازمان برنامه و بودجه مطالبه 
پرداخت  ماه  هر  دهم  تا  حداکثر  کسورات  تا  تلاشیم  در  و  می کند 
شود البته تعلل دستگاه ها در اعلام کسورات نیز یکی از دلایل این 

تأخیر است.
مطالب  برخی  طرح  کشوری،  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
درباره بدهی دولت به صندوق بازنشستگی و بازنشستگان و اغراق در 
این زمینه را نوعی اجحاف در حق نهاد دولت دانست و افزود: دولت 

طبق تکلیف موضوع ماده ۱۰۰ قانون استخدام کشوری، هرماه نسبت 
به تأمین منابع حقوق بازنشستگان اقدام می کند که اگر منصفانه نگاه 
کنیم دولت در این زمینه مسئولانه عمل می کند. هرچند که صندوق 
در صورت های مالی خود، دریافت ارزش روز برخی مطالبات ناشی از 
کسور و یا تحمیل بار مالی در سال های گذشته را گنجانده است و 

به دنبال دریافت آن است.
وی حذف بند »و« ماده ۲ را در قانون بودجه سال ۱۴۰۱ مبنی 
بر واگذاری سهام به صندوق بازنشستگی کشوری و فروش آن برای 
تأمین حقوق بازنشستگان را تصمیم درستی عنوان کرد و گفت: این 
منابع  تأمین  برای  گذشته  سال  بودجه  قانون  در  اشتباه  رویکردی 
همسان سازی حقوق بود که امسال با تدبیر درست دولت و مجلس 

اصلاح و حذف شد.
اسکندری به پرداخت حقوق اسفندماه بازنشستگان این صندوق 
اسفندماه   ۲۶ در  بازنشستگی  صندوق  گفت:  و  کرد  اشاره ای  نیز 
توانست بخشی از منابع پرداخت حقوق را از شرکت ها و منابع داخلی 
تأمین کند و چون دلیلی برای نگه داری این منابع در حساب خود 
نداشت، تمام منابع در همان روز به حساب بیش از ۵۰۰ هزارنفر از 

بازنشستگان با حقوق های پایین تر واریز شد.
وی تصریح کرد: تلاش شد تا در آن شرایط هرچه منابع تأمین 
به  بازنشستگان،  به حساب  زمان  کمترین  در  و  تدریج  به  می شود، 

ترتیب پایین ترین حقوق ها تزریق شود.
ماده ۸5 قانون مدیریت خدمات کشوری با وجود همه 

پیگیری ها، در بودجه تصویب نشد
اسکندری در ادامه پاسخ به مطالبات و سوال های مطرح شده 
قدرت عمل  تهران،  استان  بازنشستگان  کانون های  رؤسای  از سوی 
تخصیصی  اعتبارات  به  محدود  را  صندوق  این  قانونی  مسئولیت  و 
عنوان کرد و افزود: دیون ۶ ماهه مربوط به یک گروه، ایثارگری و 
از طریق  مستمر  به صورت  درمان  و  بهداشت  درصد  همچنین ۱۵ 
نامه نگاری، تلفنی و جلسات حضوری با مسئولان مربوطه در سطح 
مقام عالی وزارت پیگیری می شود؛ اما اختیارات قانونی صندوق و به 

ویژه اعتبارات، بیش از این را اجازه نمی دهد.
صندوق  جدی  مذاکرات های  و  پیگیری ها  به  ادامه  در  او 
مدیریت  قانون   ۸۵ ماده  شدن  اجرایی  برای  کشوری  بازنشستگی 

خدمات کشوری اشاره و اظهار داشت: ما به طور جدی این مطالبه 
را در تمام مراحل تدوین و تصویب بودجه پیگیری کردیم، اما هربار 
پیگیری ها  همه  وجود  با  و  خورد  گره  مالی«  بار  »تأمین  بحث  به 

بی نتیجه ماند.
بودجه  به  وابسته  بازنشستگی  صندوق  کرد:  تاکید  اسکندری 
طرح ها  از  بسیاری  اجرای  برای  هم  دلیل  همین  به  و  است  دولت 
با محدودیت منابع روبرو  بازنشستگان  از جمله پوشش های درمانی 
است، اما با این وجود برای بهبود خدمات حتی از محل منابع داخلی 
خود همواره تلاش می کند؛ همچنین همه تلاش ما بهبود خدمات از 

طریق اصلاح فرآیندها است.
افزایش 5۰ درصدی حق بیمه تحلیل کاملی نیست

مطالب مطرح شده در خصوص افزایش ۵۰ درصدی حق بیمه 
را  درمانی  پوشش های  درصدی   ۳۰ افزایش  مقابل  در  بازنشستگان 
تحلیلی ناکامل برشمرد و افزود: حق بیمه بازنشستگان از سال ۹۹ 
تغییری نکرده بود در حالی که در همان سال پوشش های خدمات 
درمانی دو برابر شد و برخی خدمات دیگر هرچند ناچیز، به تعهدات 

و پوشش ها اضافه شد.
اسکندری ادامه داد: این در حالی است که امسال پس از مدت ها 
بدون تغییر ماندن حق بیمه، این سهم برای هر نفر از ۳۰ هزار تومان به 
۴۵ هزار تومان افزایش یافت و پوشش خدمات درمانی هم مجدداً تا ۳۰ 
درصد افزایش پیدا کرد و با توجه به عدم ایفای وعده غیرمتعهدانه و کذب 
مدیریت قبلی سازمان برنامه در پرداخت بخش مهمی از حق بیمه، بار 

مالی صندوق هم به میزان قابل توجهی افزایش یافته است.
وی اجرای ماده ۸۵ توسط دستگاه های اجرایی را راه حل برون 
رفت از مشکل بیمه تکمیلی درمان بازنشستگان کشوری عنوان کرد 
و گفت: در اجرایی شدن سیاست های کلی تأمین اجتماعی که توسط 
مقام معظم رهبری ابلاغ شده و دولت و وزارت مردم نیز با جدیت به 
دنبال اجرای آن است، این موضوع به صراحت دنبال خواهد شد و 
امیدواریم بیمه تکمیلی که دومین مطالبه بازنشستگان پس از حقوق 

است، در همه دستگاه ها به صورت عادلانه عملیاتی شود.
صدای بازنشستگان را هم می شنویم و هم پیگیری می کنیم

از  بازنشستگان  مطالبه  و  »نظرات  اینکه  بیان  با  اسکندری 
روش ها و ابزار مختلفی در صندوق بازنشستگی کشوری رصد شده 

و شنیده می شود« گفت: راه اندازی کمیته مطالبات بازنشستگان، 
و  تلفنی  صورت  به  که  بازنشستگان  رضایت  سنجش  طرح  اجرای 
تصادفی هر هفته اجرا می شود، رصد آخرین نظرات بازنشستگان در 
مرکز پاسخگویی ۲۵۰۰، مطالباتی که در فضای مجازی یا به صورت 

حضوری مطرح می کنند، همگی شنیده و پیگیری می شود.
اینکه  بر  تاکید  با  کشوری،  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
نظرات بازنشستگان به طور قطع در تصمیمات صندوق دخیل است، 
ادامه داد: براساس همین روش ها و رصد مستمر نظرات بازنشستگان، 
اقداماتی چون پیگیری همسان سازی حقوق، ماده ۸۵، حذف الزام 
و  آنها  تمدید  یا  یاری  طرح های  اصلاح  عکسدار،  بانکی  کارت های 
اضافه شدن برخی طرح های دیگر رفاهی و سایر فعالیت های صورت 
گرفته در حوزه های فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی اجرایی شده یا در 
دست پیگیری مستمر است و اینها نتیجه همین اهتمام جدی برای 

شنیدن صدای بازنشستگان است.
اسکندری، پیگیری روشن شدن وضعیت وضعیت قانونی کانون های 
بازنشستگی، رایزنی برای افزایش تعداد وام گیرندگان و در ادامه سقف 
به  بازنشستگان  ازدواج فرزندان  برای پرداخت وام  وام ضروری، تلاش 
همه افراد واجد شرایط درخواست کننده تا مرداد ۱۴۰۰، احیای تورهای 
گردشگری و سفر بازنشستگان، پرداخت سریع هزینه خسارت درمان 
زیر ۵۰۰ هزار تومان، حضور مؤثر بازنشستگان در هیأت های نخبگانی و 
اتاق های فکر، ایستادگی در برابر دخالت ها و تصمیمات ناگهانی در حوزه 
شرکت ها و …، را از جمله اقدامات صندوق بازنشستگی در راستای 
پیگیری مطالبات به حق بازنشستگان عنوان و البته بر این موضوع تاکید 
کرد که میزان ثمربخشی و موفقیت این تلاش ها بستگی به همکاری و 
همراهی بخش های دیگر و به ویژه تأمین اعتبار لازم را نیز دارد که در 

این راستا هم تلاش می شود.
و  فرهنگی  مدیرکل  فرد  مرتضایی  محمود  نشست،  این  در 
اجتماعی صندوق بازنشستگی کشوری درباره طرح پرداخت خسارت 
کانون های  رؤسای  سوالات  به  صندوق  این  بازنشستگان  درمانی 

بازنشستگان استان تهران پاسخ داد.
علی خسروی مدیرعامل جدید شرکت آتیه سازان حافظ نیز در 
بر  این شرکت دانست و  بازنشستگان را خط قرمز  سخنان کوتاهی 

بهبود خدمات ارائه شده به این عزیزان تاکید کرد.
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